
2018-2019. 

President Mona Jonsson.  

    

 President Mona Jonsson. 

 

Månadsmöte 2018-09-05. 

Program: Friskvårdsexpert Kajsa Persson,                                                                                                                

vår egen medlem, berättade om sin                                                                                                     

verksamhet som egen företagare inom hälsa,                                                                                            

träning och laserbenadling.                                                                                                                 

                                                                                                                                                                                                                                            
                                                                             Kajsa Persson.                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

                                                                                                        

 

 

 

 



Månadsmöte 2018 -10-03. 

 

Program: Diakon Elin Kjell,berättade om                                                                                                      

verksamheten inom Nicolaidistriktet. 

Besök av Distriktpresident 

Christina Lindhagen Sandahl, Skara IWC. 

 

 

                      
Elin Kjell. 

                     
 

 

 

 

 

 

 

Elin Kjell är utbildad socionom, verksam som 

diakon inom Nicolaidistriktet. En av hennes är 

uppgifter är Kyrkornas Sociala kassa, som 

erbjuder stöd åt människor, som av olika an- 

ledningar har svårt att få ekonomin att gå 

ihop. Kassan får bidrag från privatpersoner,                                                                                                                  

organisationer och företag.                                                                                                                                                   

Vår klubb har skänkt en del av våra insamlade 

pengar till kassan. Vid jul är det stor utdelning 

av julklappar till behövade familjer.                                                                                           

                                                                                                                                                                                                                                                        

 
Distriktspresident Christina Lindhagen Sandahl  
Skara IWC. 
 

 

                                                                                                              



 

 

                         
 

 

          

                 

 

 

                                                                                                                 

   

         

Månadsmöte 2018-11-07. 

Program: Maria Källsson berättade om kritiken och avhoppet som vd för bokmässan i  

Göteborg. 
     

                                                                                            
President Mona Jonsson tänder vänskapens ljus           

och hälsar oss välkomna till månadsmötet. 



 

 
 
 

 
Maria Källsson. 

Maria Källson, idag Bokmässans avgående vd, 

presenterade inledningsvis innehållet i 

föreläsningen ”Hur det är att bli utsatt för 

mediadrev” och summering bestående av ”Råd-

Tips” om någon av oss råkar ut för något liknande. 

Hennes berättelse berörde nog oss alla. Ett 

turbulent år, turerna kring högerextrema Nya Tider 

och de hätska debatterna som rasade. Nasisterna, 

som demonstrerade nära mässan och skrämde 

bort många besökare. Hennes utsatthet som 

privatperson har varit stor. 

Summering 

Att leda en organisation i kris 

-Tydlig-väl underbyggda beslut 

- Mottaglig för åsikter  

- Våga visa svaghet 

- Olika roller olika dagar 

- Glöm inte bort vänner 

 

 

 

      



Månadsmöte 2018-12-05.

Program: Eira Wold, konstvetare berättar 

om Frida Kahlo. 

 

Eira Wold berättade om Frida Kahlo, en mexikansk 

konstnär, som föddes den 6 juli 1907 i det blåa 

huset i en liten stad Coyoacán, i Mexiko Citys 

utkant. Det blåa huset där Frida föddes heter i dag 

Museo Frida Kahlo. 

 Eira Wold.  

 

 

Månadsmöte 2019-02-06. 

Program: Internationell affärsutveckling, Linnea Bengtsson föreläser.

 

Kvällens föredragshållare Linnea Bengtsson jobbar 

med internationell affärsutveckling. Hon berättar att 

hon jobbar efter devisen ”väx lokalt genom att 

arbeta globalt”. Hon är anställd av Lidköpings 

kommun men jobbar för hela Skaraborg och halva 

hennes lön betalar Skaraborgs kommunalförbund. 

Två program, Bygg och anläggning och 

Omvårdnadsprogrammet, på De la Gardie 

gymnasiet har vid flera tillfällen varit över i 

Rockford för studentutbyte.  

Linnea har en världsunik tjänst och är stationerad i 

Rockford som är svenskbygd.

Elisabeth Lindström och Linnea Bengtsson.                                                       

          



 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 



Månadsmöte  2019-03-06. 

Program: Fotograf  Monika Manowska 

berättade om när hobby blev ett yrke. 

 

 

             

 Monika Manowska.  

      
 

Föreläsningen var något annorlunda än vi är vana 

vid. Den bestod i frågor som vi fick ställa till henne. 

Monika är född i Polen. Numera är hon bosatt inte 

långt från Munkängarna på Kinnekulle. 

Monikas egenskaper,som hon själv beskriver är, 

självkritisk,svårigheter med business,flyttar när allt 

går bra,gör det hon tycker om, älskar sitt arbete, tar 

foton tills det blir bra, bestämmer själv över sin tid. 

Monika är autodidakt (självlärd). Tack vare en  
present-en digital kamera från svärmor, som såg 

Monikas kreativa egenskaper. 

Av slutningsvis presenterade hon flera vackra och  

levande foton, som vi alla var stora beundrare av.

                                                      

                                        
 

 

 
 

 



 

Månadsmöte 2019-04-03. 

Program: Besök hos Malin Johansson i inredningsbutiken Piece of Ease på Sockerbruksgatan 

i Lidköping. 

 

Vi började aprilmötet med ett besök hos Malin Johansson i inredningsbutiken Piece of Ease på Sockerbruksgatan 

i Lidköping. Malin berättade hur hon började i liten skala hemma i garaget i Blänkås. Nu har hon butik i området 

på Sockerbruksgatan. Idag är butiken öppen onsdag-lördag. Mona tackade Malin med ett kort till förmån för 

demensvård och Silviasystrarna. Vi minglade runt i butiken och de som ville handlade och hade en allmänt 

trevlig kväll. 

                      
Malin Johansson.                                                                        Interiör. 

 

 



Månadsmöte 2019-05-08.  
 

Program: Besök på Söne Mejeri. 

              
Ove Lans.                                                                                      Annika Lans, dottern Sara, Ove Lans. 

 
        Annika Lans och dottern Sara. 

 

Klubbens vårutflykt blev en fantastiks upplevelse. Vi hade förmånen att förlägga vårt klubbmöte på Mejeriet i 

Söne hos Annika och Ove Lans, som driver Mejeriet i Söne. Ove köpte det gamla mejeriet ute i Söne för några år 

sedan och har sedan dess satsat stort på renovering av mejeriet på insidan. Han berättade att det fanns 22 

”mjölkbönder i orten”. Mjölken kördes med häst till mejeriet.  De fann gamla kvitton som talar om att bönderna 

kunde hämta både ost och grädde för en del av den levererade mjölken.  Ove startade föredraget med att visa 

fantastiska foton på mejeriet både gamla och på restaureringen. Renoveringen startade med insidan av mejeriet 

och nu pågår restaurering på utsidan.                                                                                                                                                                     

Annika tillsammans med dottern Sandra födde en vision om att öppna upp butiken samt café som de har i dag. 

De bildade företaget mejeriet i Söne AB, ett familjeföretag. Ove Lans är delaktig i det mesta. Ove och Annika 

har en förkärlek till lansbygden. De lever och bor i Söne. 

All restaurering har skett med största varsamhet för att behålla så mycket som möjligt av det forna mejeriet. I 

dag har de fullständiga rättigheter. De har mest bokade tillställningar som födelsedagar, bröllop och 

begravningar samt även öppet några dagar i veckan. Idérika Ove och Annika tackades med applåder, Mona 

lämnade som tack en ros till Ove och ett Rosenkort till Annika.  Jag vill påstå att samtliga var helnöjda med 

presentationen av Söne Mejeriets omvandling, den goda måltiden som vi samlades kring samt samvaron i bästa 

Inner Wheel anda. 

Vid pennan Anna.Lena M.Otterberg                                                                                                                                           

2019-05-08. 



Presidentskifte. 

 
Inkommande klubbpresident Lena Rademo och avgående klubbpresident Mona Jonsson. 

 

Foto Anna-Lena Mäkitalo-Otterberg. 

 


